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USNESENÍ
členské schůze Klubu Agility ČR, z.s. 
konané dne 5. listopadu 2023 v Praze

 
Bod 1: Zahájení 

Počet přítomných členů oprávněných hlasovat při zahájení členské schůze: 55 

Bod 2: Volba zapisovatele 

Navržen: Nikdo. 

Usnesení: Zápis dle stanov zhotoví předsedkyně Karina Divišová. 

Bod 3: Volba návrhové komise 

Navržen: Jakub Diviš, Jiřina Máčková, Miroslav Ludík 

Pro: 55 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení: Byla zvolena návrhová komise ve složení Jakub Diviš, Jiřina Máčková a Miroslav Ludík. 

Bod 4: Volba volební a mandátová komise 

Navržen: Zuzana Göselová, Anna Říhová, Jitka Maroušková 

Pro: 54 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení: Byla zvolena volební a mandátová komise ve složení Zuzana Göselová, Anna Říhová a 
Jitka Maroušková. 

Bod 5: Schválení programu 

Návrh: Zařazení bodu „Zrušení záměru pro program na zpracování výkonnostního žebříčku“. 
(Navrhuje Marián Broda) 

Pro: 31 
Proti: 21 
Zdržel se: 3 

Usnesení: Návrh nebyl schválen. 
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Návrh: Zařazení bodu „Zrušení záměru ocenění týmů dle výkonnostní kategorie“. (Navrhuje 
Marián Broda) 

Pro: 6 
Proti: 32  
Zdržel se: 17 

Usnesení: Návrh nebyl schválen.  

Návrh: Zařazení bodu „Změna výše členských příspěvků“. (Navrhuje Marián Broda) 

Pro: 32 
Proti: 17 
Zdržel se: 6 

Usnesení: Návrh nebyl schválen.  

Návrh: Schválení programu členské schůze dle pozvánky.  

Pro: 52 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 

Usnesení: Návrh byl schválen.  

Bod 6: Zpráva o činnosti Klubu agility 

Zpráva byla přednesena.  

Bod 7: Zpráva předsedy výkonného výboru 

Zpráva byla přednesena. 

Bod 8: Zpráva o hospodaření Klubu agility za období od poslední členské schůze  

Zpráva byla přednesena. 

Návrh: Schválení Zprávy o hospodaření Klubu agility za období od poslední členské schůze.  

Pro: 46 
Proti: 0 
Zdržel se: 9 

Usnesení: Zpráva byla schválena.  

Bod 9: Zpráva Kontrolní a revizní komise 

Zprávu byla přednesena.  
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Bod 10: Audit/Kontrola hospodaření  

Zpráva byla přednesena.  

Bod 11: Odvolání člena a předsedy Kontrolní a revizní komise Mariána Brody 

Návrh: Odvolání člena a předsedy Kontrolní a revizní komise Mariána Brody.  

Pro: 26 
Proti: 20 
Zdržel se: 7 

Usnesení: Návrh nebyl přijat.  

Bod 12: Odvolání členky Kontrolní a revizní komise Jany Urbanové 

Návrh: Odvolání členky Kontrolní a revizní komise Jany Urbanové.  

Pro: 31 
Proti: 14 
Zdržel se: 8 

Usnesení: Návrh byl přijat.  

Bod 13: Odvolání členky Kontrolní a revizní komise Ivany Vošahlíkové 

Návrh: Odvolání členky a předsedy Kontrolní a revizní komise Ivany Vošahlíkové.  

Pro: 25 
Proti: 17 
Zdržel se: 11 

Usnesení: Návrh nebyl přijat. 

Bod 14: Volba členů Kontrolní a revizní komise 

Navržen nebyl nikdo.  

Bod 15: Klubové překážky 

K bodu proběhla diskuze, žádný návrh nebyl formulován.  

Bod 16: Zrušení divokých karet na závody konané Klubem agility (Předkládá Marián Broda) 

Návrh: Výbor nebude udělovat výjimky nominací na Mistrovství České republiky.  

Pro: 12 
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Proti: 25 
Zdržel se: 11 

Usnesení: Návrh nebyl přijat.  

Bod 17: Umožnění přístupu zahraniční závodníků na naše kvalifikační závody (otázkou 
zůstává, zda na všechny nebo minimálně na MČR) (předkládá Marián Broda)  

Návrh: Umožnění účasti zahraničních závodníků na našich kvalifikačních závodech.  

Pro: 1 
Proti: 41 
Zdržel se: 6 

Usnesení: Návrh nebyl přijat.  

Bod 18: Projít, jak se povedlo splnění předvolebních slibů stávajícího VV (předkládá Marián 
Broda)  

K bodu proběhla diskuze, žádný návrh nebyl formulován.  

Bod 19: Návrh spočívající v provedení úpravy internetových stránek KA – www.klubagility.cz 
a FB stránky KA (předkládá Marta Gregorová) 

Návrh: Členská schůze pověřuje výbor zadáním tvorby nového webu.  

Pro: 43 
Proti: 0 
Zdržel se: 4 

Usnesení: Návrh byl přijat.  

Bod 20: Transparentnost a Informovanost členů (předkládá Miroslav Ludík) 

Proběhla diskuze, žádný návrh nebyl formulován.  

Bod 21: Kategorie A0 (předkládá Miroslav Ludík) 

Proběhla diskuze, žádný návrh nebyl formulován. 

Bod 22: Různé (diskuse) 

Návrh: Potvrzení Evy Lačňákové jako delegáta FCI. (Předkládá Karina Divišová) 

Pro: 42 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

http://www.klubagility.cz
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Usnesení: Návrh byl přijat. 

Návrh: Zvýšení pořadatelské odměny za pomocníka na 1200/den na klubových akcích. (Předkládá 
Hanka Kryšpínová) 

Pro: 5 
Proti: 17 
Zdržel se: 14 

Usnesení: Návrh nebyl přijat.  

Bod 23: Schválení usnesení členské schůze 

Pro: 35 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení bylo schváleno.  

V Praze dne 5. listopadu 2023 

Jakub Diviš  Jiřina Máčková Miroslav Ludík 


